



INVITATION

JUDGING DAY 2015

(English version below)

Chers amis,

Cette année le judging day aura lieu

à Biel-Kapellen (LSZP), le 25 avril à 9h00

(Réserve le 16 mai en cas de météo défavorable)

Ce cours s'adresse à TOUS : juges (ou en devenir), pilotes intéressés par la notation des figures et compétiteurs au niveau national ou international.

BUTS DE LA JOURNEE : - se rafraîchir la mémoire avant les premières compétitions de la saison,
- être informé des changements de règlement au niveau international et national (si applicable),
- appréhender la vision du juge afin d'améliorer ses vols en compétition,
- former les futurs juges Suisses.

PROGRAMME* : 0830-0900 arrivée
 0900-1200 vols dans le Box (exercices pratiques)/théorie
 1200-1330 lunch (offert par la SAA)
 1330-1600 théorie et fin

**sous réserve de changement pour raison d'organisation*

Peter Huber rappellera les principaux critères de notation et proposera des exercices pratiques de jugement.

Merci de confirmer votre participation par e-mail (sofy.martel@gmail.com)

Amicales Salutations

Sophie Martel



INVITATION

JUDGING DAY 2015

Dear friends,

This year, the judging day will held

in Biel-Kapellen (LSZP), April 25th, 9 a.m.

(in case of bad weather : Saturday, May 16th)

This course is designed for judges (experimented or newcomer), pilots interested in judging criteria and competitors (national or international level).

AIMS OF THE COURSE: -to provide a refresher on the main judging criteria before season's first competitions,
-to inform about key changes in national and international regulations,
-to better understand judges perspective to improve one's flight in competition,
-to train coming Swiss judges.

SCHEDULE*:

8:30-9:00 a.m.	arrival
9:00-12:00 a.m.	flights in the box (practical training)/theory
12:00 a.m. -1:30 p.m.	lunch (offered by SAA)
1:30-4:00 p.m.	theory

**can be modified to fit with organizational constraints.*

Peter Huber will talk about main judging criteria and will propose practical judging exercises.

Please confirm your participation by sending an e-mail to sofy.martel@gmail.com

Warm regards,

Sophie Martel